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Terrorisme? 
És un mal que afecta a tota la societat i l'única 
forma de combatre'l és mitjançant el diàleg. 

Immigració? 
És un fenomen lògic. Cada certs períodes de 
temps és dóna im tipus d'immigracions. Fa un 
temps va ser la d'Andalusia i d'altres punts del 
país, cap a la zona de Catalunya i, ara, és la de 
gent estrangera cap a Espanya. És un fet 
periòdic, que sempre es donarà. 

I^oilet? 
És el nostre poble. Ara, una ciutat en expansió 
que té moltes possibilitats de futur que ha 
experimentat un gran canvi els darrers 15 anys. 
Crec que pot continuar creixent gairebé com 
Granollers. L'únic que falta son serveis. 

• Com va sorgir la idea 
d'esponsoritzar el Club de 
Bàsquet Mollet? 
Som persones que portem tota 
una vida a Mollet que hem jugat 
i practicat l'esport a nivell 
escolar. Des de petits ens ha 
agradat i hem estat vinculats al 
món del bàsquet, pel que hem 
vist que el seu nivell a Mollet ha 
anat baixant molt a la ciutat. 
Ens manca \m equip fort i amb 
aspiracions, per la qual cosa 
hem cregut convenient posar el 
nostre granet de sorra, des de 
Finques Mediterrani, i ajudar 
econòmicament al club per tal de 
reforçar-lo i intentar que millori 
la seva situació. 

• Això, també us suposarà 
algun tipus de repercussió 
comercial de cara a la vostra 
empresa, no només pel que fa 
a imatge... 
Lògicament, quan s'intenta 

promocionar i donar a conèixer 
una marca sempre es procura 
fer des de els millors mitjans. 
L'esport té la seva importància a 
nivell local i, ens interessa donar 
la nostra imatge d'empresa jove, 
dinàmica i, sobretot, local i que 
estem allà recolzant l'equip de 
bàsquet del poble. 

• Heu estat, anteriorment, 
patrocinadors de algun altre 
club esportiu, entitat, acte 
cultural, etcètera? 
La veritat és que no perc[uè 
encara portem poc temps com 
empresa, només dos anys. El que 
també patrocinem, al part de 
l'equip sènior masculí del Club 
de Bàsquet Mollet, és l'equip 
sènior femení del Club de 
Bàsc[uet Santa Perpètua, ja que 
tenim una altra oficina també 
allà i volem implantar-nos 
també en aquesta altra localitat 
en la que estem treballant. 

• Creieu que les empreses 
molletanes s'haurien d'implicar 
més i ajudar a potenciar 
Tesport local? 
Pensem que sí. Quan nosaltres 
anàvem a l'escola, els dissabtes 
pel matí hi havia molt més 
moviment pel que fa a la 
pràctica de l'esport entre 
diferents col·legís, es feien Bigues 
i a íïnal de curs s'anava a jugar 
al CB Mollet. Creiem que això 
s'està perdent. La nostra idea és 
impulsar a que es tomin a fer 
competicions escolars i per això 
hem contribuït en aquest projecte. 
Nosaltres hem fet una aposta pel 
bàsquet i veiem molt positiu que 
d'altres empreses també es 
mullessin, i no només en aquest 
esport. Una població de 50.000 
habitants que no destaqui en cap 
esport ni que tingui cap equip ni 
en segona divisió regional, 
trobem que es necessita una 
empenta important. • 
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